
20

چهارشنبه

1397
تیر

تاریخ 

3

سال 
بیست و چهارم

2279

جنوب ایرانبـانـوان

روزنامه

شماره

صفحه 

استان فارس

لارستان
با حضور فرماندار ویژه لارستان؛

مسائل و مشکلات 4 روستای 
بخش مرکزی لارستان 

بررسی شد

مردم  نماینده  و  لارستان  ویژه  فرماندار  حضور  با 
شهرستان های لارستان، خنج و گراش، مسائل و مشکلات 
قرار  موردبررسی  لارستان  مرکزی  بخش  روستای   4

گرفت.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
و  استاندار  معاون  حسنی  جلیل  لارستان  ویژه  فرمانداری 
مردم  نماینده  جعفرپور  به اتفاق  لارستان  ویژه  فرماندار 
شهرستان های لارستان، خنج و گراش در مجلس شورای 
اسلامی، علی پیرور بخشدار مرکزی و جمعی از مسئولین 
ادارات شهرستان، در ادامه سفرهای خود به مراکز بخش ها 
و روستاهای تابعه به بخش مرکزی لارستان سفر کردند و 
با حضور در تعدادی از روستاهای این بخش، از نزدیک با 

مسائل و مشکلات این روستاها آشنا شدند.
مسئولین ابتدا به روستای بریز رفتند و با حضور در مسجد 

این روستا به بررسی مسائل و مشکلات مردم پرداختند.
طاهری دهیار این روستا اهم مشکلات و نیازمندی های این 
بخشش  اتمام ورزشگاه،  به شهرک،  را آب رسانی  روستا 
فرهنگی،  میراث  به  رسیدگی  کشاورزان،  بانکی  جرائم 
و  امنیت  عدم  خیرساز،  نیمه تمام  مدرسه  محوطه سازی 
نداشتن نگهبان در امامزاده بریز، خرید گندم از کشاورزان 
منطقه  از  برخورداری  جوانان،  اشتغال  مناسب،  قیمت  به 

محروم و... بیان کرد.
نمودند  عزیمت  دهکویه  روستای  به  ادامه  در  مسئولین 
و  مشکلات  مسائل،  روستا  این  مسجد  در  حضور  با  و 

درخواست های اهالی این روستا را هم شنیدند.
مشکلات  دهکویه  روستای  اسلامی  شورای  رئیس  رنجبر 
فرسودگی  دهکویه،  شهر  ابلاغ  در  تسریع  را  روستا  این 
شبکه توزیع آب، ترمیم و بهسازی کانال ها حفاری  شده 
شرکت های آب و گاز، برداشتن ترانشه ورودی روستا، 
فرسودگی پایه های برق، اتمام مجموعه ورزشی روستا از 
سفر مقام معظم رهبری، بهسازی مدارس قدیمی، ضعیف 
تلفن  داخلی  شبکه  توسعه  همراه،  تلفن  و  اینترنت  بودن 
در  داروخانه  ایجاد  و  بهداشتی  تجهیزات  ارائه  ثابت، 
درمانگاه، افزایش قیمت زمین در شهرک و غیره را بیان 

کرد.
فرماندار و نماینده مردم و دیگر مسئولین در ادامه سفرشان 
به بخش مرکزی به روستای کورده رفتند و با حضور در 
مسجد این روستا مسائل و مشکلات مردم روستاهای دنگز 

و کورده را شنیدند.
و  مشکلات  دنگز  روستای  دهیار  غفوری زاده  ابتدا 
تعریض جاده ورودی  بهسازی و  را  نیازمندی های روستا 
دنگز، کمبود آب شرب، شوری زیاد آب، برگشت سود 
رونق  جهت  زمین  اختصاص  دهیاری،  به  گچ  کارخانه 

اشتغال و سرمایه گذاری و غیره عنوان کرد.

لامرد
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان لامرد:

افزایش عملکرد محصول کلزا 
اولویت کاری این 

مدیریت است

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی شهرستان لامرد،  محمدصادق فانی مدیر  
این  فنی  در کمیته  جهاد کشاورزی شهرستان لامرد که 
زراعی  سال  در  داشت:  اظهار  می گفت،  سخن  مدیریت 
97-96 سطح تعهدی کشت کلزا در شهرستان لامرد 400 
بررسی  این زمینه ضمن  بود که در  هکتار مشخص شده 

اقدام  شهرستان  مختلف  بخش های  در  منطقه  پتانسیل های 
فنی و کارشناسی و برگزاری دوره های  با توصیه های  و 
آموزشی ترویجی مرتبط، سطح قابل برداشت 800 هکتار به 
محصول استراتژیک کلزا اختصاص یافت؛ که از این سطح 
در فصل برداشت 1350 تن محصول با میانگین برداشت 
1650 کیلوگرم در هکتار برداشت و تحویل مراکز خرید 

شد. 
سطح  کلزا  محصول  در  مدیریت  این  تعهد  گفت:  فانی 
در  کیلوگرم   2200 عملکرد  متوسط  و  هکتاری   400
سطح  درصدی   200 افزایش  باوجود  که  بود  هکتار 
زیرکشت اما متوسط عملکرد با توجه به مشکلات موجود 
نشد،  میسر  هکتار  در  کیلوگرم   1650 از  بیشتر  متأسفانه 
لذا ضمن برگزاری جلسات کارشناسی این موضوع مورد 
این  جدید  زراعی  سال  در  تا  گرفت  قرار  تجزیه وتحلیل 

نقیصه تا حد امکان مرتفع گردد. 
گرفته  صورت  بررسی های  در  افزود:  مسئول  مقام  این 
عواملی نظیر عدم بارش کافی باران، شوری خاک و منابع 
آبی و کمبود ماده آلی خاک ازجمله مواردی بود که در 
بحث های کارشناسی صورت گرفته دارای بیشترین نقش 
در کاهش متوسط عملکرد در محصول کلزای شهرستان 

را شامل گردید. 
لذا تصمیمات لازم در این زمینه اتخاذ شد. در این جلسات، 
از  بیش  ترویجی  آموزشی  دوره های  برگزاری  ضرورت 
این  در  که  گرفت  قرار  موردتوجه  دیگری  موضوع  هر 
کشاورزی،  تحقیقاتی  مراکز  تحقیقات  از  استفاده  زمینه 
بازدیدهای آموزشی ترویجی و استفاده از علوم روز مورد 

تأکید قرار گرفت.

استان بوشهر
شهردار خارگ:

نداشتن درآمد پایدار از 
مهم ترین مشکلات شهرداری های 

استان بوشهر است

 
شهردار خارگ گفت: یکی از مشکلات کلان شهرداری 
و  تداوم  برای  پایدار  درآمد  نبود  بحث  استان،  کوچک 

ایجاد نقشه راه برای توسعه عمرانی است.
با  مهر  خبرنگار  با  گفت وگو  در  صفایی  عبدالحمید 
داشت:  اظهار  دهیاری ها  و  شهرداری ها  روز  گرامیداشت 
شهری  مدیریت  کسوت  در  اکنون  به  تا   ۱۳۸۷ سال  از 
استان  مردم شریف سه شهر  به  توفیق خدمت  )شهردار( 

بوشهر را داشته ام.
در  مهمی  نقش  دهیاری ها  و  شهرداری  اینکه  بابیان  وی 
عملکرد مثبت دولت داشته و دارند، تصریح کرد: حمایت 
استان  دهیاری های  و  شهرداری  از  استانداری  پشتیبانی  و 
در این زمان عالی است و برای ارتقای عملکرد این دو 

مجموعه نیازمند مساعدت بیشتری است.
کدهای  از  برخی  در  اعتبار  کمبود  به  اشاره  با  صفایی 
به  مربوط  استانی  اعتبارات  هستیم  امیدوار  گفت:  بودجه 
و  شهرداری  به  که  اعتبارات  و  یابد  افزایش  شهرداری 
به صورت  می یابد  اختصاص  عمرانی  پروژه های  به ویژه 
با  پروژه ها  اجرایی  درروند  تا  شود  داده  تخصیص  کامل 

مشکلاتی مواجه نشویم.
خدمات  راه اندازی  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
الکترونیک در دولت و نیاز به نیروی انسانی تحصیل کرده 
پیشرفته  عمران  و  الکترونیک  حوزه های  با  مرتبط  و 
استان  شهرداری های  در  انسانی  نیروی  تقویت  به  نیاز 
به منظور  انسانی  نیروی  تقویت  می شود،  احساس  به شدت 
در  انسانی  نیروی  ساماندهی  آموزش،  نیست،  افزایش 
احساس  بیش ازپیش  به شدت  استان  شهرداری   مجموعه ها 

می شود.
تخصیص اعتبار به شهرداری های کوچک

شهرداری  کلان  مشکلات  از  دیگر  یکی  گفت:  صفایی 
کوچک استان، بحث نبود ایجاد درآمد پایدار برای تداوم 
روستایی  و  شهر  عمرانی  توسعه  برای  راه  نقشه  ایجاد  و 
است که پیشنهاد می شود در حوزه استان در بحث اعطای 
تسهیلات ورود ویژه کنند و با امکان سنجی و نیاز امروز 
شهرداری های کوچک اقدامات لازم در این حوزه به عمل 

آورد.
مناسب  تسهیلات  اعطای  همچنین  کرد:  خاطرنشان  وی 
آبیاری  سیستم  از  شرب  آب  جداسازی  اجرای  به منظور 
اهمیت  از  کم آبی  بحران  به  توجه  با  شهرها  سبز  فضای 

بالایی برخوردار است.
عمرانی  و  خدماتی  ضعف  به  اشاره  با  خارگ  شهردار 
شهرداری های کوچک استان بوشهر بیان کرد: عدم وجود 
در  زیرساختی  عمرانی  پروژه های  تعریف  و  زیرساخت 
برخی از نقاط استان باعث ضعف و افت این شهرداری ها 

شده است.

اعتبارات  تخصیص  که  است  این  ما  پیشنهاد  افزود:  وی 
پروژه های  عنوان  با  کوچک  شهرداری های  به  مناسبت 
بتوان آینده پژوهشی و آینده  باشد که  زیرساخت مناطق 

محوری در این حوزه ها صورت پذیرد.
اعطای حق آلایندگی تجدیدنظر شود

دیگر  از  را  آب رسانی  واحدهای  وجود  خارگ  شهردار 
افزود:  و  کرد  عنوان  شهرداری ها  برخی  مشکلات 
مجموعه های  دوش  بر  که  است  وظیفه ای  آب رسانی 
شهرداری قرار داده  شده است و می طلبد با تزریق بودجه 
و حمایت های دیگر، در پیشبرد این مسئولیت ما را یاری 

رسانند.
حق  اعطای  مقوله  بحث  در  همچنین  کرد:  تأکید  وی 
اصلی  کانون  در  که  شهرها  از  برخی  به  آلایندگی 
تجدیدنظر صورت  پیشنهاد می شود  دارند  قرار  آلایندگی 
نشاط  مقوله های  در  الخصوص  توزان  بتوان  که  پذیرد 

اجتماعی و فرهنگی در آن مراکز ایجاد کرد.
را  خارگ  جزیره  شهرداری  کنونی  وضعیت  صفایی 
در  بنده  فعالیت  شروع  از  گفت:  و  کرد  عنوان  مطلوب 
مهرماه سال ۱۳۹۶ علاوه بر ثبت اسناد مالی مربوط به سال 
و  ثبت  شده  بود،  نگرفته  بر آن صورت  ثبتی  ۱۳۹۵ که 

حسابرسی آن نیز انجام گرفت.
افزایش سهم عمرانی شهرداری خارگ

وی اظهار داشت: خوشبختانه پس از ۵ سال توانستیم تفریغ 
بودجه و هزینه های جاری را با رویکرد کاهش هزینه از 
به ۴۸ درصد در سال ۹۶ کاهش  ۷۶ درصد در سال ۹۵ 
دهیم. همچنین با حمایت و همراهی مدیران ارشد استان 
افزایش سهم عمرانی شهرداری خارگ  از ۲۴ درصد در 
سال ۹۵ به ۵۲ درصد در سال ۹۶ افزایش یافت، در حوزه 
جز  خارگ  شهرداری  بودجه  تفریغ  تحویل  و  تصویب 

شهرهای نخست استان بود.
صفایی افزود: در حوزه بهسازی و نوسازی امکان عمومی 
عملکرد بسیار مناسبی نسبت به سال های گذشته داشتیم و 
تواسنیتم آسفالت کوچه ها و معابر سطح شهر به مساحت 
فرش  موزاییک  متر   ۶۰۰ و  هزار   ۲ مترمربع  هزار   ۳۱
به  پیاده روسازی  و  جداول  سنگ های  تعویض  خیابان ها 
به  را  دکوراتیو  بتن  از  استفاده  با  متر  هزار  چهار  متراژ 
و  شهرداری  راهبرد  پایان  این  مطمئناً  و  برسانیم  انجام 
شواری شهر در جزیره خارگ نیست و افق بسیار روشن 
برای حوزه شهری جزیره ترسیم کرده ایم که با همدلی و 
همراهی اهالی شریف این منطقه زرخیز در پیشبرد اهداف 

انشالله موفق خواهیم بود.

جوانان استان بوشهر برای 
اشتغال توانمندسازی شوند

مردم  نماینده  خلیجی:  پرویز  شهرستان/  سرویس 
شورای  مجلس  در  دیلم  و  گناوه  بوشهر،  شهرستان های 
اشتغال  برای  بوشهر  استان  جوانان  گفت:  اسلامی 

توانمندسازی شوند.
معارفه  تودیع  آئین  در  خدری  عبدالحمید  حجت الاسلام 
داشت:  اظهار  بوشهر  استان  حرفه ای  و  فنی  کل  مدیران 
امروز پایه اشتغال در کشورهای پیشرفته بحث مهارت و 

فن آوری است.
جامعه  در  مهارت افزایی  برنامه های  توسعه  لزوم  بر  وی 
تأکید کرد و افزود: در کشور ما متأسفانه آن طور که باید 
به موضوع ترویج فرهنگ مهارت افزایی و توانمندسازی 

افراد اهتمام داده نشده است.
در  دیلم  و  گناوه  بوشهر،  شهرستان های  مردم  نماینده 
مجلس شورای اسلامی بیان کرد: اشتغال و بیکاری دغدغه 
بزرگ امروز کشور است و برنامه های زیادی در راستای 

کاهش این دغدغه تدوین شده است.
در  مهارت  بدون  فارغ التحصیلان  وجود  به  اشاره  با  وی 
سطح کشور، گفت: طرح مهارت آموزی ویژه دانشجویان 
در حال اجرا است که آنها موظف به دریافت گواهینامه 
مهارت می شوند که در قانون ششم توسعه این مهم لحاظ 

شده است.
خدری خواستار تلاش مضاعف برای توسعه اشتغال و رفع 
بیکاری شد و بیان کرد: امیدواریم با اجرای این طرح و 
دیگر طرح های مهارت آموزی با کاهش رشد بیکاری در 

جامعه روبرو باشیم.
وی تأکید کرد: توسعه مهارت های فنی و حرفه ای یکی 
از مهم ترین برنامه های دولت و مجلس باید باشد و باهدف 
باید دوره های آموزشی و  بیکاری در جامعه  حل مشکل 

مهارتی متنوعی برگزار شود.
در  دیلم  و  گناوه  بوشهر،  شهرستان های  مردم  نماینده 
مجلس شورای اسلامی تأکید کرد: مهارت به عنوان یکی 
از پیش نیازهای اصلی اشتغال محسوب می شود و باید افراد 

برای اشتغال بامهارت افزایی توانمند شوند.
در این آئین ضمن تقدیر از تلاش ها و خدمات عبدالرسول 
استان  حرفه ای  و  فنی  آموزش  سابق  مدیرکل  کازرونی 
بوشهر، عبدالمجید دوراهکی به عنوان مدیرکل جدید این 

دستگاه معارفه شد.

استان هرمزگان
با حضور استاندار هرمزگان؛

عملیات ساخت بیمارستان 
 ۱۶4تختخوابی کودکان 
در بندرعباس آغاز شد

و  تخصصی  تختخوابی   ۱۶۴ بیمارستان  ساخت  عملیات 
در  هرمزگان  استاندار  حضور  با  کودکان  تخصصی  فوق 

بندرعباس آغاز شد.
به گزارش روزنامه طلوع  به نقل از استانداری هرمزگان، 
فوق تخصصی  و  تخصصی  تختخوابی   ۱۶۴ بیمارستان 
بااعتباری  و  مترمربع  هزار  هشت  زیربنای  در  کودکان 
می شود.  ساخته  بندرعباس  در  ریال  میلیارد   ۲۵۰ بالغ بر 
بخشی از هزینه های احداث این بیمارستان توسط خیرین و 

بخش دیگری نیز از منابع دولتی تأمین می شود.
فریدون همتی استاندار هرمزگان در مراسم آغاز عملیات 
احداث این بیمارستان مسائل درمانی را یکی از دغدغه های 
مردم هرمزگان دانست و بیان داشت: با توجه به مصوبات 
سفر رئیس جمهوری به هرمزگان نزدیک به هزار و ۷۰۰ 
تخت بیمارستانی جدید در قالب چندین بیمارستان طی دو 

سال آینده در هرمزگان راه اندازی می شود.
در  درمان  حوزه  بزرگ  کار  این  انجام  با  داد:  ادامه  وی 
مردم  و  داشت  خواهد  قابل توجهی  پیشرفت  هرمزگان 

می توانند به شکل مطلوبی از این امکانات بهره ببرند.
و  تخصصی  بیمارستان  افزود:  هرمزگان  استاندار 
فوق تخصصی کودکان نیز از نیازهای استان هرمزگان بود 

و احداث این بیمارستان در بندرعباس ضرورت داشت.
همتی خاطرنشان کرد: امیدواریم بیمارستان ۱۶۴ تختخوابی 
تخصصی و فوق تخصصی کودکان در مدت زمان کمتر از 
دو سال در بندرعباس ساخته شود و مردم از مزایای آن 

استفاده کنند.

استان خوزستان
رئیس اداره محیط زیست اندیمشک 

تأکید کرد؛
لزوم راه اندازی کلینیک 
حیات وحش در اندیمشک

 
پیشنهاد  ارائه  از  اندیمشک  محیط زیست  اداره  رئیس 
راه اندازی کلینیک حیات وحش در این شهرستان خبر داد 
و اظهار کرد: لزوم راه اندازی این کلینیک تخصصی برای 

حفاظت احساس می شود.
با خبرنگار مهر عنوان  سعید عیدی گماری در گفت وگو 
استان و  مناطق حفاظت  شده در شمال  به  توجه  با  کرد: 
شهرستان اندیمشک نیاز راه اندازی یک کلینیک تخصصی 
برای حراست  موارد ضروری  از  با گرایش محیط زیست 

محیط زیست شمال استان و شهرستان است.
وی افزود: در صورت تخصیص ردیف بودجه و راه اندازی 
بیماری،  اثر  در  که  حیات وحش  از  بخشی  کلینیک  این 
حوادث ناشی از برخورد با خودروها و حیوانات نجات یافته 
از دست شکارچیان، پس از رسیدگی در آن زندگی مجدد 

یابند.
مناطق  تعدد  گفت:  اندیمشک  محیط زیست  اداره  رئیس 
حفاظت  شده که گونه های پستانداران باارزش اکولوژیک 
و  کل بز  ایرانی،  زرد  گوزن  همچون  منطقه  این  در 
قوچ ومیش در شمال استان خوزستان را در خود جای داده، 
شهرستان  در  حیات وحش  کلینیک  ایجاب  لزوم  بیانگر 

اندیمشک و شمال استان خوزستان است.
منطقه  در  بیماری ها  از  برخی  سوابق  به  اشاره  با  وی 
و  دانست  ضروری  را  حیات وحش  کلینیک  راه اندازی 
اظهار کرد: راه اندازی کلینیک تخصصی برای حفاظت از 
محیط زیست و جانداران در شهرستان اندیمشک از موارد 

ضروری است.
را  محیط زیست  اداره  وظایف  از  یکی  عیدی گماری، 
مجوزات  صدور  و  خدماتی  تولیدی،  بنگاهای  بر  نظارت 
مجوز  کرد:  تصریح  و  خواند  عمرانی  پروژه های  برای 
سیکل  نیروگاه   ۳ سنگ آهن،  کنسانتره  زیست محیطی 
اندیمشک صادر  ترکیبی، بندر خشک و پایانه صادراتی 

شد.
رئیس اداره محیط زیست اندیمشک گفت: ۲۵ مورد تخلف 
در محدوده اداره محیط زیست اندیمشک ازجمله صید غیر 
مقام  به  رسیدگی  برای  گندم  و کلش  کاه  زدن  آتش  و 
قانونی  از تکمیل سیر  قضایی معرفی و برای بخشی پس 
روند  سیر  مراحل  در  نیز  دیگر  بخشی  و  صادر  احکامی 

بررسی قانونی پرونده هستند.

استان کهگیلویه و بویراحمد

نماینده بویراحمد و دنا در مجلس 
شورای اسلامی تأکید کرد؛

توجه اعتباری به شهر یاسوج 
با۱۰۰هزار نفر جمعیت 

حاشیه نشین ضروری است

مجلس  در  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
نفر  هزار   ۱۰۰ با  یاسوج  شهر  گفت:  اسلامی  شورای 
جمعیت حاشیه نشین توجه مناسبی در توزیع اعتبارات را 

طلب می کند.
نشست  در  زارعی  محمد  مهر، غلام  به گزارش خبرنگار 
ازجمله  جمعیتی  شاخص های  افزود:  استان  اداری  شورای 
عواملی است که باید در توزیع اعتبارات موردتوجه قرار 

بگیرد.
از  اینکه طبق آمارها بیش از ۳۲ هزار نفر  بابیان  زارعی 
به  استان ها  سایر  از  نفر   ۷۰۰۰ به  قریب  و  استان  داخل 
مرکز استان مهاجرت کرده اند، ابراز داشت: تطبیق توزیع 
ضروری  شهرستان ها  شاخص های  و  شرایط  با  اعتبارات 

است.
مدیران  و  مسئولین  وظایف  از  را  عدالت  تحقق  زارعی 
دانست و گفت: در هر موقعیتی باید امانت دار مردم باشیم 
مسئولیت  یک  به عنوان  و  است  حق الناس  امانت داری  و 

سنگین محسوب می شود.
نماینده بویراحمد و دنا در مجلس شورای اسلامی با اشاره 
تلاش های  و  اقدامات  کشور  شرایط  علیرغم  اینکه  به 
مناسبی در حوزه بودجه کشور و استان ها انجام شده است، 
سه  توزیع  بودجه ای،  مطرح شده  مباحث  از  یکی  گفت: 
درصد اعتبارات نفت با موارد )یک سوم و دوسوم( بود که 
در برنامه ششم توسعه با تأکید بر تحقق عدالت در توزیع 
به سمت استان ها هدایت شده و این در حالی است که این 

موارد درگذشته تنها مربوط به مناطق نفت خیز بود.
وی با اشاره به نحوه توزیع این اعتبارات در استان، ابراز 
داشت: طی سال جاری نیز مقرر شد با اصلاح انجام گرفته، 
تعلق  خیر  گاز  و  نفت خیز  استان های  به   اعتبارات 

بگیرد.
بر  تأکید  با  دنا  و  بویراحمد  شهرستان های  مردم  نماینده 
کرد:  تصریح  مجلس،  در  استان  نمایندگان  هماهنگی 
هماهنگی مناسبی میان نمایندگان استان وجود دارد و همه 

اقدامات انجام گرفته برای توسعه استان است.

معاون توسعه مشارکت های مردمی 
 کمیته امداد کهگیلویه و بویراحمد 

خبر داد؛ 
 ایجاد ۵۵۰ طرح اشتغال زایی 

با مشارکت آستان قدس 
رضوی در استان

معاون توسعه مشارکت های مردمی کمیته امداد کهگیلویه 
رضوی  قدس  آستان  با  تفاهم نامه  انعقاد  از  بویراحمد  و 
پوشش  با  نیازمندان  برای  مشارکتی  اشتغال زایی  باهدف 

۵۵۰ طرح در استان خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، علی حسن مظاهری در رابطه 
با جزئیات خبر افزود: با تحقق این تفاهم نامه با مشارکت 
۵۰ درصدی کمیته امداد و آستان قدس رضوی طرح های 

اشتغال زایی برای جامعه هدف اجرایی می شوند.
نیازمندان  برای  طرح   ۱۱۰ تاکنون  اینکه  بابیان  مظاهری 
زیرپوشش این نهاد و خارج از چرخه حمایتی اجرایی شده 
است، اظهار داشت: همچنین ۷۷۳ میلیون تومان در سه ماهه 
نمایندگی  دفتر  تعامل  و  مشارکت  با  نخست سال جاری 
آستان قدس رضوی در استان به نیازمندان این نهاد کمک 

شده است.
از  نفر  هزار  درمجموع هشت  اینکه  به  اشاره  با  مظاهری 
مددجویان کمیته امداد در سه ماهه نخست سال جاری از 
خدمات نمایندگی آستان قدس رضوی در استان بهره مند 
غذایی،  سبدهای  توزیع  در  هم افزایی  گفت:  شده اند، 
هم افزایی در توزیع سبد غذایی گرم و کمک به بیماران 

زمین گیر ازجمله این خدمات است.
معاون کمیته امداد استان مهم ترین برنامه های سال جاری 
با مشارکت دفتر نمایندگی آستان قدس رضوی را ادامه 
تهیه  مسکن،  ساخت  در  هم افزایی  کالایی،  هم افزایی 
جهیزیه، ایجاد اشتغال، حمایت از کودکان زیر ۱۲ سال و 
بیماران صعب العلاج، اعزام زائرین اعلام کرد و خواستار 

همکاری بیشتر در این مورد شد.

با حضور نماینده جهرم در مجلس شورای اسلامی؛
وضعیت آب شرب روستاهای بخش خفر بررسی شد

با حضور نماینده جهرم در مجلس شورای اسلامی، فرماندار ویژه این شهرستان و مدیرعامل شرکت آبفا روستایی فارس، وضعیت آب شرب 
روستاهای بخش خفر بررسی شد. 

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی امور آبفاروستایی شهرستان جهرم، نشستی درخصوص بررسی وضعیت آب شرب روستاهای 
بخش خفر با حضور رضایی رئیس کمیسیون عمران مجلس و نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی، صحرائیان فرماندار ویژه، بوستانی 
مدیرعامل آبفا روستایی فارس، کوه پیما معاون طرح و توسعه آبفار فارس، اسدی معاونت بهره برداری، محمدتقی روغنیان جهرمی مدیر آبفا 
روستایی جهرم، غفوری بخشدار خفر و تنی دیگر از مسئولین و شورا، معتمدین و دهیاران این بخش برگزار شد و وضعیت آب شرب این 

بخش موردبررسی قرار گرفت.


